
Förslag styrelse MIK Fotboll 2024-2025

Matilda Larberg, 2 år
Peter Elfving, 2 år
Matts Jenelius, 2 år
Malin Widén 2 år
Jan Lindgren, 2 år
Martin Wahlström, ordförande 1 år

Revisorer:
Ingrid Nordeman 2 år
Maria Starenius, revisorsuppleant 1 år

Valberedning
Therese Schibler 1 år
Mats Falck, ordförande 1 år
Vakant

Nyval:
Malin Widén
Jag är född och uppvuxen i Västervik där jag spelade handboll och höll på med ridning på min
fritid. När jag flyttade till Stockholm fortsatte jag med båda mina idrotter. Jag utbildade mig till
fritidspedagog och har jobbat som det tills helt nyligen då jag bytt jobb till support och utbildning
på SchoolSoft.
På mitt förra jobb drev jag aktiviteter såsom multisport, innebandy, yoga, dans och körsång.
MIK kom jag i kontakt med då båda mina barn spelade fotboll i klubben.
Jag har stöttat båda lagen, mestadels -03orna där jag hjälpte till med träningen och de
sociala arbetet i laget. Nu har jag en bonusson som spelar i Vasalund så en lite fot finns kvar av
fotboll i vardagen. I övrigt gillar jag träning, dans och att renovera vårt fritidshus.

Matts Jenelius
Jag och min sambo bor på Saxgränd i Mälarhöjden och har tillsammans fem vuxna barn och sju
barnbarn, ingen aktiv i MIK dock.
Jag arbetar fortfarande 80 procent på MTR/Järnväg men planerar att dra ner på tiden
(eventuellt gå i pension) inom kort och känner mig därmed mogen att engagera mig i vår lokala
idrottsklubb. Mitt stora intresse är fotboll (AIK och Arsenal) men övrig sport gillar jag också. Jag
fyller 68 år i april.



Matilda Larberg
38 år, bor i Sätra med sambo och två barn där den ena spelar i P14 i MIK. Jag har arbetat som
psykolog i 12 år och är nu på BUP Kungsholmen som specialistpsykolog och biträdande
enhetschef/teamledare. Var från 2020-2023 lagledare och tränare för SPFF i Sätra. Gick
tränarutbildning C i samband med det.

Peter Elfving
Min bakgrund inom MIK är att jag tränat pojkar -04 samt pojkar -08. Min dotter född -06 och har
också spelat i MIK, men ingen av barnen är längre aktiva. Jag har även själv spelat i föreningen
i unga år, från knatte till A-lag!
Till vardags jobbar jag med finansiell rådgivning på ett företag som heter Max Matthiessen.
Utöver det lägger jag en del tid på träning såsom gym, padel och veteranfotboll med
Aspudden-Tellus. Jag har inte haft några styrelseuppdrag tidigare men har förståelse för vad
arbetet innebär. De områden jag kan se mig själv i är främst frågor som rör marknadsföring och
kommunikation. Jag tycker också det skulle vara kul att få vara med och utveckla föreningen
och fotbollen.

Jan Lindgren
Uppväxt i Sundbyberg och Sollentuna, men bor sedan drygt 25 år i Mälarhöjden/Hägersten.
Bägge döttrarna har spelat fotboll i MIK och jag har verkat både som hjälptränare och lagledare.
Numera tittar jag mest på fotboll och ställer ibland upp och assisterar vid ”five a side” träning.
Jag är 57 år och har under hela mitt yrkesverksamma liv jobbat i bank, numera Danske Bank.
Jag har varit kassör i andra föreningar och är fn kassör i bankens konstförening.

Revisor:
Ingrid Nordeman
Gör sitt andra år i denna roll. Har verkat som revisor som profession och gör det i viss mån
fortfarande. Ingrid bor på Storsvängen och har varit delaktig i andra lokala föreningar, inte i MIK
och inte i fotboll.


